
     

Utlåtande 2009: RVIII (Dnr 328-413/2002) 

 

 

Upprustningsprogram för idrottsplatser i sydvästra 

Stockholm 
Motion av Ann-Marie Strömberg (v) (2002:8) 

 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande 

Motion (2002:8) av Ann-Marie Strömberg (v) om Upprustningsprogram för 

idrottsplatser i sydvästra Stockholm anses besvarad med vad föredragande 

borgarråd anför. 

 

 

 

Föredragande borgarrådet Madeleine Sjöstedt anför följande. 

 

Ärendet 

 

Ann-Marie Strömberg (v) har inlämnat en motion (2002:8) om upprustnings-

program för idrottsplatser i sydvästra Stockholm. 

Motionären anger bl.a. att det händer mycket i sydvästra Stockholm. I Lil-

jeholmen, Hägersten och Skärholmen finns det planer för en omfattande ny-

byggnation av bostäder i områden som redan är tätbefolkade och med många 

barnfamiljer. 

I motionen anges vidare att de idrottsplatser som finns i sydvästra Stock-

holm har hög utnyttjandegrad och måste behållas för idrottsändamål och det, 

framför allt beträffande utomhusidrottsplatserna, enligt motionären eftersatta 

underhållet måste åtgärdas. 

Motionären framför en rad förslag till åtgärder och föreslår att idrottsnämn-

den ges i uppdrag att utforma och genomföra ett upprustningsprogram för id-

rottsplatserna i sydvästra Stockholm i enlighet med förslagen. 

 



 

Beredning 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, idrottsnämnden, Hägerstens, 

Liljeholmens och Skärholmens stadsdelsnämnder. 

Stadsledningskontoret anser att det ligger inom idrottsnämndens ordinarie 

verksamhet och ansvarsområde att utforma och genomföra upprustning av 

idrottsplatser och idrottsanläggningar i staden. Det är också nämndens ansvar 

att prioritera vilka idrottsplatser och idrottsanläggningar som skall åtgärdas 

samt hur. 

Idrottsnämnden instämmer i motionärens påpekanden om behovet av upp-

rustningar av idrottsplatserna i området. 

Hägerstens stadsdelsnämnd ser positivt på förslaget om ett upprustnings-

program för idrottsplatserna. 

Liljeholmens stadsdelsnämnd instämmer i motionens förslag att ett upp-

rustningsprogram för idrottsplatserna i sydvästra Stockholm bör genomföras. 

Skärholmens stadsdelsnämnd anser att idrottsanläggningarna inom stadsde-

len bör utvecklas. I synnerhet bör staden beakta flickors idrottande vid ny-

byggnationer och standardupprustning av befintliga anläggningar. 

 

Mina synpunkter 

 

I stadens arbete med att sätta stockholmarna i rörelse är bra förutsättningar för 

idrotten centralt. Idrottsföreningarna i Stockholm organiserar mängder av ung-

domar som lär sig idrottens värden, skapar vänskapsband och lägger grunden 

för en god hälsa. När staden förtätas är det extra angeläget att de idrottsan-

läggningar som redan finns förbättras så att kapaciteten ökar. 

Stockholms idrottsnämnd äger, sköter eller upplåter ca 400 idrottsanlägg-

ningar. Under de senaste tio åren har staden satsat ca 7 mdkr på idrotten i 

Stockholm: 

 4 miljarder i nettodriftskostnad för ägande och skötsel av idrottsan-

läggningar, varav 490 miljoner kronor i underhåll  

 1,9 miljarder i investeringar i nya idrottsanläggningar eller moder-

nisering av gamla 

 250 miljoner kronor i kontantstöd till idrottsföreningar 

 800 miljoner kronor i subvention av 0-taxa för ungdomsidrott och 

subventionerad taxa för vuxenidrott i förening. 

 



Ett av de områden som har prioriterats är just sydvästra Stockholm. Sedan 

2005 har till exempel följande förbättringar och upprustningar genomförts: 

2005 fick Sätra IP en ny naturgräsplan och ny planbelysning, tillsammans 

med Stockholms första friidrottshall. Under 2006 fick Vårbergs IP, Lisebergs 

BP, Hägerstensåsens BP och Västberga IP nya konstgräsplaner och ny planbe-

lysning. Deras friidrottsanläggningar förbättrades, och flera mindre Kulan-

anläggningar (liten anläggning med konstgräs, fotbollsmål, basketkorgar, in-

nebandymål, sarg etc.) och konstgräsplaner byggdes.  

2008 fick Gröndals BP och Mälarhöjdens IP konstgräs och dessutom bygg-

de staden i samarbete med Mälarhöjdens tennisklubb tre tennisbanor. I år gör 

idrottsnämnden tillsammans med idrottslyftet och Sätra sportklubb en gemen-

sam satsning för att anlägga konstgräs på den tidigare 7-manna grusplanen på 

Sätra IP. 

Det behov som motionären påpekade har alltså även uppmärksammats av 

idrottsnämnden. Behovet av satsningar på idrott i området är dock fortsatt sto-

ra, och under åren som kommer ska flera satsningar göras på till exempel Vår-

bergs IP. Men behoven är stora i många andra delar av staden också. Därför 

har idrottsnämndens investeringsbudgetar de senaste åren varit större än nå-

gonsin. Men för att planeringsarbetet ska göras för hela Stockholms bästa är 

det viktigt att det är idrottsnämnden som har ansvaret för prioriteringarna.  

 

Bilagor 

1. Reservationer m.m. 

2. Motion 2002:8 av Ann-Marie Strömberg (v) om Upprustningsprogram 

för idrottsplatser i sydvästra Stockholm 

 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

 

Reservation anfördes av borgarrådet Ann-Margarethe Livh (v) enligt följande. 

 

Jag föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige besluta att 

1. Bifalla motionen 

2. Därutöver anföra 

 

Som föredragande borgarråd mycket riktigt påpekar är det extra angeläget att de id-

rottsanläggningar som redan finns upprustas och förbättras i takt med att staden förtä-

tas. Det är också detta som är motionärens intentioner. Staden har satsat ca 1,9 mdkr i 

investeringar i nya idrottsanläggningar eller modernisering av gamla. Det är bra, men 

inte tillräckligt. I sydvästra Stockholm har – sedan motionen skrevs – ett helt nytt 

område etablerats bland annat i och med Sjövikshöjden ovanför Liljeholmen. Idrotts-



nämnden bör därför ges i uppdrag att utreda möjligheterna att upprusta dels den boll-

plan som finns i Sjövikshöjden samt den bollplan som ligger i direkt anslutning till 

Trekanten.    

 

Kommunstyrelsen delar borgarrådsberedningens uppfattning och föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar följande 

Motion (2002:8) av Ann-Marie Strömberg (v) om Upprustningsprogram 

för idrottsplatser i sydvästra Stockholm anses besvarad med vad föredra-

gande borgarråd anför. 

 

Stockholm den 

På kommunstyrelsens vägnar: 

S T E N  N O R D I N  

 

Madeleine Sjöstedt 

Ylva Tengblad 



ÄRENDET 

 

Ann-Marie Strömberg (v) har inlämnat en motion (2002:8) om upprustnings-

program för idrottsplatser i sydvästra Stockholm. 

Motionären anger bl.a. att det händer mycket i sydvästra Stockholm. I Lil-

jeholmen, Hägersten och Skärholmen finns det planer för en omfattande ny-

byggnation av bostäder i områden som redan är tätbefolkade och med många 

barnfamiljer. 

I motionen anges vidare att de idrottsplatser som finns i sydvästra Stock-

holm har hög utnyttjandegrad och måste behållas för idrottsändamål och det 

enligt motionären eftersatta underhållet framför allt beträffande utomhusid-

rottsplatserna, måste åtgärdas. 

Motionären framför en rad förslag till åtgärder och föreslår att idrottsnämn-

den ges i uppdrag att utforma och genomföra ett upprustningsprogram för id-

rottsplatserna i sydvästra Stockholm i enlighet med förslagen. 

 

BEREDNING 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, idrottsnämnden, Hägerstens, 

Liljeholmens och Skärholmens stadsdelsnämnder. 

 

Stadsledningskontoret 

 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 19 juni 2002 har i huvud-

sak följande lydelse. 

 

Stadsledningskontoret anser att motionen kan anses besvarad med vad som anförts 

i stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

Stadsledningskontoret menar att det ligger inom idrottsnämndens ordinarie verk-

samhet och ansvarsområde att utforma och genomföra upprustning av idrottsplatser 

och idrottsanläggningar i staden. Det är också nämndens ansvar att prioritera vilka 

idrottsplatser och idrottsanläggningar som skall åtgärdas samt hur. Kommunfullmäkti-

ge har 2000-2002 satsat 110 mnkr ytterligare i driftbudgeten och 62 mnkr i särskilda 

investeringsmedel för att framför allt åtgärda eftersatt underhåll. Nämnden har således 

enligt stadsledningskontorets uppfattning goda förutsättningar att utföra sitt uppdrag. 

Ett omfattande arbete pågår med att omvärdera stadens idrottsanläggningar i syfte 

att på sikt tillskapa mer funktionella och fler anläggningar. Flera väsentliga kriterier 

som geografiskt läge, tillgänglighet, utvecklingsmöjligheter m.m. ligger till grund för 

arbetet. Idrottsförvaltningen avser att i ett särskilt ärende under hösten 2002 förelägga 

idrottsnämnden förslag på ny klassificering av idrottsanläggningar med utgångspunkt 



från stadens nuvarande anläggningsutbud, förslag på placeringar av nya anläggningar 

och utvecklingsplaner för befintliga anläggningar. I idrottsförvaltningens klassifice-

ringsförslag för söderort ingår flera idéer på upprustningsåtgärder som ligger i linje 

med motionärens förslag. 

Stadsledningskontoret anser att det även är viktigt att idrottsnämnden klargör och 

beaktar vilka kostnads- och utgiftskonsekvenser som förslagen kan ge upphov till samt 

har finansiering för dessa. 

 

 

Idrottsnämnden 

 

Idrottsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 19 juni 2002 att godkän-

na och åberopa föreliggande tjänsteutlåtande. 

 

Reservation anfördes av Majken Wennberg (v), bilaga 1. 

 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat den 29 maj 2002 har i huvudsak 

följande lydelse. 

 

Förvaltningen instämmer i motionärens påpekanden om behovet av upprustningar 

av idrottsplatserna i området. Enligt nyttjandestatistiken är idrottsplatserna Vårbergs 

IP, Sätra IP, Mälarhöjdens IP, Västberga IP och Aspuddens IP högt utnyttjade av före-

ningar, skolor och allmänhet. Nyttjandet skulle kunna öka ytterligare om idrottsplat-

serna utvecklades och utrustades med exempelvis konstgräs för fotboll och syntetba-

nor för friidrott.  

Förvaltningen arbetar med att ta fram en klassificeringsmodell för samtliga idrotts-

anläggningar i staden. Ett omfattande arbete pågår med att omvärdera stadens idrotts-

anläggningar i syfte att på sikt tillskapa mer funktionella och fler anläggningar till 

gagn för idrottsrörelsen, skolorna och allmänheten. Flera väsentliga kriterier som geo-

grafiskt läge, tillgänglighet, utvecklingsmöjligheter m.m. ligger till grund för arbetet.  

Förvaltningen avser att i ett särskilt tjänsteutlåtande under hösten 2002 till idrotts-

nämnden redovisa förslag på ny klassificering av idrottsanläggningar med utgångs-

punkt i stadens nuvarande anläggningsutbud, förslag på placeringar av nya anlägg-

ningar och utvecklingsplaner på befintliga anläggningar.  

För södra Stockholm redovisade förvaltningen i tjänsteutlåtande "svar på remiss 

angående vision for söderort", daterad 2002 03 22 ett utdrag ur det nya förslaget till 

klassificering av idrottsanläggningar. I förvaltningens klassificeringsförslag för Söder-

ort ingår flera idéer på upprustningsåtgärder som överensstämmer med motionärens 

förslag. I förvaltningens klassificeringsförslag för västra Söderort ingår bl.a upprust-

ning och utveckling av: 1. Sätra idrottsplats (nivåjustering av verksamhetsytor och 

anläggande av syntetbanor för friidrott). 2. Aspuddens idrottsplats (anläggande av 

konstgräs). 3. Västberga idrottsplats (anläggs med konstgräs och skolidrottsbanor för 



friidrott). 4. Vårbergs idrottsplats (anläggs med konstgräs, fötbollshall - 7-manna och 

spontanidrottsytor).  

Friidrottsföreningar som exempelvis SOIK Hellas, Spårvägen friidrott och Mälar-

höjdens IK - friiidrott och skolor i sydvästra Stockholm, har vid ett flertal tillfällen 

framfört önskemål om att Sätra IP skall rustas upp till en fungerande friidrottsanlägg-

ning. Även Stockholms friidrottsförbund har framfört att Sätra IP:s upprustning står 

högst på deras prioriteringslista.  

Fotbollsföreningarna i området, exempelvis Sätra SK, Hägerstens SK och lFK 

Aspudden har påtalat vikten och behovet av att det anläggs konstgräsplaner i sydvästra 

Stockholm för att öka nyttjandegraden och höja kvalteten.  

Nuvarande investeringsram tillåter inte att en omfattande upprustning på idrotts-

platserna kan genomföras. För att genomföra hela eller delar av motionärens förslag på 

upprustningar behövs ett medeltillskott liknande inomhusanläggningarnas OVK-

program (utbyte av ventilationsanläggningar etc.) de senaste åren.  

Slutligen kan nämnas att genomförandebeslut finns avseende en upprustning av 

Sätra idrottsplats i sydvästra Stockholm. För ett genomförande av projektets första 

etapp som avser nivåjustering och upprustning av fotbolls- och friidrottsytor, som har 

kostnadsberäknats till ca 15 Mkr, krävs att särskilda medel avsätts. Merparten av id-

rottsutövama på Sätra IP, fotboll ca ca 85 % och friidrotten ca 60 % är tjejer. Även 

Mälarhöjden/Bredäng ishockey har en stark tjej verksamhet på idrottsplatsen med bl.a. 

ett damlag som är regerande svenska mästare.  

 

 

Hägerstens stadsdelsnämnd 

 

Hägerstens stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 19 juni 2002 

att godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande och översända det till kommun-

styrelsen. 

 

Hägerstens stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 3 juni 2002 har 

i huvudsak följande lydelse. 

 

Hägerstens stadsdelsförvaltning anser att det är viktigt med möjlighet till rekreation 

och grönområden i nära anslutning till bostäderna. Ett av målen med stadens vision för 

Söderort är ju att det ska bli ett mer attraktivt område att bo i. Vi ser därför positivt på 

förslaget om ett upprustningsprogram för idrottsplatserna. 

Mälarhöjdens idrottsplats ligger invid E4 i Fruängen. Där finns is- och tennishall, 

gräs- och grusplan för fotboll samt banor för skol- och friidrott. Fastigheten ingår i ett 

exploateringsprogram för bostäder och i samband med detta planeras en upprustning 

och förnyelse av idrottsplatsen. Ett första förslag skulle innebära ett tillskott på inom-

hushallar, något som det idag är brist på i Söderort. Området intill E4 är också mycket 

bullerstört och behöver en effektiv skärm mot vägen för att möjliggöra ytterligare 



bostadsbebyggelse. Enligt nuvarande tidplan kan ett programförslag för området pre-

senteras under hösten 2002. 

 

Liljeholmens stadsdelsnämnd 

 

Liljeholmens stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 13 juni 

2002 att godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

Liljeholmens stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 2 maj 2002 

har i huvudsak följande lydelse. 

 

Förvaltningen anser att det är av största vikt att bevara och utveckla de möjligheter till 

rekreation som finns i området. I Liljeholmen pågår en omfattande exploatering och 

hela området kring Telefonplan kommer att förtätas, bland annat med bostäder varför 

behovet av rekreation kommer att öka ytterligare i stadsdelen. 

Dagens konstgräs har dock nackdelen att den ger öka skaderisk. Likaså ger den en 

onaturlig hög bollstuds vid fotbollsspel. Förvaltningen anser därför att detta bör tas 

med i bedömningen vid anläggandet av konstgräs. 

Förvaltningen är väl medveten om behovet av exploateringsbar mark och ser natur-

ligtvis positivt på att bostäder byggs. Samtidigt måste man värna om och utveckla de 

kvaliteter som redan finns i området och som utgör en viktig resurs för befolkningen. 

Därför måste de boendes och skolelevernas behov av rekreation och idrottsundervis-

ning prioriteras före kraven på exploatering. Förvaltningen instämmer i motionens 

förslag att ett upprustningsprogram för idrottsplatserna i sydvästra Stockholm bör 

genomföras. 

 

Skärholmens stadsdelsnämnd 

 

Skärholmens stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 30 maj 

2002 att  

1, Rekommendera kommunfullmäktige att återkalla markanvisning till HSB 

avseende område Skärholmens BP, att spara idrottsplanen för spontan 

aktivitet - även om den är sporadisk. 

2. Fullfölja SDN:s äskanden om utveckling av idrottsanläggningar inom stads-

delen, och i synnerhet beakta flickors idrottande vid nybyggnationer och stan-

dardupprustning av befintliga anläggningar. 

3. Stadsdelen ansluter sig till motionärens förslag vad gäller idrottsanläggning-

arna inom stadsdelen. 

 

I övrigt anföra. 

Vi ser med tillfredsställelse på förslaget att möta de intentioner inom skolan 



med ambitionen att ge en idrottsprofil till Sätra skolan. Det är också viktigt att 

anlägga mindre bollplaner i anslutning till bostäderna för att främja spontant 

utövande bollspel bland småbarnen, vilka drar sig för att gå till de stora an-

läggningarna. 

 

Reservation anfördes av Christina Elffors-Sjödin m.fl. (m), bilaga 1. 

 

Skärholmens stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 16 april 2002 

har i huvudsak följande lydelse. 

 

Förvaltningen ser det positivt att diskussionen om hur staden skall kunna utvecklas när 

det gäller byggande av bostäder och att i en god boendemiljö ingår också möjligheter 

till rekreation. Skärholmens stadsdelsnämndsområde består av mycket vackra grönom-

råden som ansluter sig till Mälaren med fina strandbad. 

Det finns god tillgång på idrottsplatser, idrottshallar och simhallar. Det finns gott 

om bollplaner med olika storlekar och standard i stadsdelen. Det finns i bollplaner för 

11-mannalag och 12 mindre bollplaner av olika storlek. Dessa används med olika 

frekvens dagtid såsom kvällstid. Stadsdelsnämnden och förvaltningen har i olika skri-

velser tagit upp vidareutvecklingen av olika idrottsanläggningar i stadsdelen, bl.a. nya 

ridstallet i Sätra och inomhusbollhall på Vårbergs IP. 

Förvaltningen föreslår att standardhöjning och utbyggnad av idrottsförvaltningens 

anläggningar skall koncentreras till de anläggningar som utnyttjas mest. När det nu 

finns förslag om att bygga bostäder på tex bollplansytor så behövs också en inventer-

ing av utnyttiandegraden på våra bollplaner i Stockholm. 

 

Aktuella beslut som rör idrottsanläggningar i Skärholmsområdet:  

 

Skärholmens BP: Här har HSB fått markanvisning för byggnation för bostäder. För-

valtningen är positiv till detta förslag. Förvaltningen föreslår att om det byggs bostäder 

på denna yta kan man kompensera den med bollplanen på Lillholmsskolan som kom-

mer att bli färdigställd när paviljongema tas bort. 

 

Vårbergs: Stadsdelsnämnden i Skärholmen beslutade 2000-05-I0, dnr 457/150-2000 

att hem ställa hos kommunstyrelsen om att idrottsnämnden i uppdrag att utreda möj-

ligheten att placera en inomhushall för bollspel på Vårbergs IP. 

Sätra IP: Idrottsförvaltningen har i sin budget planerat för stora investeringar vad gäll-

er upprustning av utomhusdelen. En diskussion förs vidare om möjligheter att rusta 

upp hela anläggningen med ny hockeyhall, ny inomhushall för bollsport samt nytt 

konstgräs på nuvarande gräsplan utöver de befintliga anläggningama. I förslaget ingår 

också att man gör Björksätraskolan till en ny idrottsskola för högstadiet och gymnasi-

et. 

 



Bilaga 1 

RESERVATIONER M.M. 

 

Idrottsnämnden 

 

Reservation anfördes av Majken Wennberg (v) enligt följande  

 

Idrottsnämnden beslutar  

att bifalla motionen 

att finansiering får beaktas i samband med upprättandet av budget 2003 

att anföra följande: 

 

Det är av utomordentlig betydelse för idrotten att ändamålsenliga idrottsplatser av hög 

kvalité kan ställas till föreningars och allmänhetens förfogande. Motionärens intentio-

ner ska därför bifallas. Finansiering får beaktas i samband med upprättandet av budget 

för 2003. 

 

Skärholmens stadsdelsnämnd 

 

Reservation anfördes av Christina Elffors-Sjödin m.fl. (m) till förmån för för-

valtningens förslag till beslut, att godkänna förvaltningens förslag till remiss-

svar. 



Bilaga 2 

 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Motioner 

 

 

2002:8 

  

  

2002:8 Motion av Ann-Marie Strömberg (v) om upprustnings-

program för idrottsplatser i sydvästra Stockholm 
 

 

Det händer mycket i sydvästra Stockholm. I Liljeholmen, Hägersten och Skär-

holmen finns det planer för en omfattande nybyggnation av bostäder i områden 

som redan är tätbefolkade och med många barnfamiljer. I Liljeholmen byggs 

Årstadal och den kommande flyttningen av Skärholmsvägen kommer att ge 

utrymme för omfattande nybyggnation av bostäder i anslutning till Sätra Cent-

rum. Därtill kommer att omfattande kompletteringsbebyggelse har skett och 

kommer att ske inom befintliga bostadsområden. 

 I en god boendemiljö ingår också möjligheter till rekreation. I sydvästra 

Stockholm finns grönområden som Vinterviken och Sätra friområde och det 

finns också god tillgång på idrottsplatser, idrottshallar och simhallar. Flertalet 

idrottsanläggningar ligger i nära anslutning till skolorna i området och med 

goda kollektivtrafikförbindelser, vilket ökar nyttjandegraden. 

 Bristen på bostäder och lämplig mark att bygga på har medfört att även 

idrottsplatser har kommit ifråga för bostadsbyggande. De idrottsplatser som 

finns i sydvästra Stockholm har hög utnyttjandegrad och måste behållas för 

idrottsändamål och det framför allt beträffande utomhusidrottsplatserna efter-

satta underhållet måste åtgärdas. Det finns också goda förutsättningar till stan-

dardhöjning och utbyggnad inom befintliga anläggningar, vilket kommer att 

behövas med tanke på den befolkningsökning och framför allt ökning av barn 

och ungdomar som nybyggnationen av bostäder kommer att medföra. 

 Förslag till åtgärder: 

 Vårbergs IP. Bör komma i åtanke för en fotbollshall. Denna ryms inom 

den befintliga anläggningen om ishockeyrinken flyttas inom området. 

 Skärholmens BP. Markanvisningen för byggnation  med bostäder bör 

återtas. I andra hand bör en kompensation ges genom en ny 11-



mannaplan invid Sätra BP. Skärholmsvägens flyttning kommer att ge ut-

rymme för detta. 

 Sätra IP. Här finns stora behov av upprustning och nivåjustering. Till-

sammans med den näraliggande Sätra BP, ishockeyhallen och inomhus-

idrottshallen kan Sätra IP bli en verkligt fin och allsidig anläggning och 

också innebära en ”tjejsatsning”, då merparten av fotbollstiden används 

för tjejfotboll. 

 Mälarhöjdens IP. Eventuell nybyggnation av bostäder får inte ta idrotts-

ytor i anspråk. 

 Västberga IP invid Västbergaskolan. Förslag finns att exploatera marken 

på och invid Västberga IP. Dessa planer bör skrinläggas och i stället bör 

idrottsytorna rustas upp genom anläggande av konstgräs och allväders-

banor för friidrott. 

 Aspuddens IP. Nyttjandegraden av 11-mannaplanen kan ökas om natur-

gräset byts ut mot konstgräs. 

 Jag föreslår kommunfullmäktige besluta 

 att    uppdra åt idrottsnämnden att utforma och genomföra ett upp-

rustningsprogram för idrottsplatserna i sydvästra Stockholm i 

enlighet med ovanstående. 

 

Stockholm den 4 februari 2002 

 

Ann-Marie Strömberg 


